
Zápis z 2 schůze zastupitelstva obce Hodětín ze dne 3,2,2023 

 

 

 

 

Přítomni: Josef Čihař,  , Zdeněk Drs, Miloš Bohuslav, Ladislav Dvořák, Jitka Kalousková, 

Kateřina Čihařová, Jiří Jaroš 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:, Miloš Bohuslav, Jiří Jaroš 

 

Zapisovatel: Jitka Kalousková 

 

Program: 

1.  Úvod 

2.  Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

3.  Zápis minulé schůze ZO 

4.  Rozpočtové opatření  

5.  Žádost SDH Hodětín 

6.  Fotovoltaika+ tepelné čerpadlo 

7.  Palivové dřevo 

8.  Ostatní 

9.  Závěr 

 

 

1. Schůzi zahájil starosta p. Josef Čihař v 18:00 hod, přivítal všechny přítomné a konstatoval 

zastupitelstvo usnášení schopným.  

 

 

2. Ověřovateli zápisu byli určeni. Miloš Bohuslav, Jiří Jaroš. Zapisovatelem byla určena p. 

Jitka Kalousková 

 

 

 

3. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zápisem minulé schůze a souhlasilo se všemi body 

jednání.  

Usnesení č.2/2023 

Zápis z minulé schůze 

Hlasování: pro 7, proti  0,zdržel se 0. 

 

 

 

4. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno rozpočtovým opatřením č.1   ZO bere na vědomí. 

 Usnesení č. 3/2023 

Rozpočtové opatření č .1 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí  

 

 



5. Zastupitelstvu obce Hodětín byla  předložena žádost SDH Hodětín o sponzorský dar. 

Zastupitelé stejně jako minulý rok rozhodli poskytnout částku  15 000 Kč  dle schváleného 

rozpočtu.  Finanční částka bude vyplacena na základě darovací smlouvy. ZO pověřilo starostu 

obce.  

Usnesení č. 4/2023 

Žádost SDH -Hodětín 

Hlasování: pro 7,proti 0,zdržel se 0. 

 

 

 

6.Zastupitelstvu obce Hodětín byl předložen návrh možnosti využití čerpání dotace na 

zhotovení fotovoltaiky a tepelného čerpadla na budovu obecního úřadu. Zastupitelé 

odhlasovali tuto možnost o dotaci požádat. 

Usnesení č.5/2023   
Fotovoltaika +tepelné čerpadlo  

Hlasování 5 pro,1 proti, zdržel se 1 

 

 

7. Palivové dřevo. Zastupitelé byli seznámeni s pořadníkem palivového.  ZO  bere zprávu na 

vědomí  

Usnesení č.6/2023 

Palivové dřevo. 

ZO bere na vědomí 

 

8. Ostatní- Zastupitelé odsouhlasili vydávání místních novin Kateřinou Čihařovou. Dále byla 

vedena diskuse o přestavbě školy a možnosti nahlédnutí do výkazu příjmů a výdajů o 

hospodaření v obecním lese . 

Usnesení č.7/2023 

Noviny 

Hlasování: pro4, proti 1   ,zdržel se 2 

 

 

9. Závěr jednání provedl starosta obce v 20:15 hod. Dalších připomínek nebo doplňků do 

usnesení nebylo. Návrh na usnesení byl přijat všemi přítomnými členy zastupitelstva. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:                                           Miloš Bohuslav , ……………………. 

 

 

                                                                            Jiří Jaroš       ………………………      

 

.                                                                                                                      

Zapisovatel:                                                       Jitka Kalousková    ……………………… 


